
 
 

 
 

Αθήνα, 22 Σεπτεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Υποθαλάσσια Ζεύξη Σαλαμίνας-Περάματος» 

               

Στη λίστα με τα μεγάλα έργα που αναμένεται να αλλάξουν την Αττική βρίσκεται 

η Υποθαλάσσια Ζεύξη Σαλαμίνας-Περάματος, η οποία αν τελικά κατασκευαστεί, 

θα μειώσει τον χρόνο ταξιδιού στα 5 λεπτά, όταν σήμερα οι επιβάτες των φέρυ 

μποτ χρειάζονται πάνω από 20 λεπτά, μαζί με την επιβίβαση/αποβίβαση. 

Επισημαίνουμε το αν τελικά κατασκευαστεί γιατί μέχρι σήμερα το έργο 

παραμένει παγωμένο και χωρίς περιβαλλοντική αδειοδότηση, αν και η Μελέτη 

Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων έχει υποβληθεί στο υπουργείο Περιβάλλοντος από 

τον Μάρτιο του 2021. 

Η δημόσια διαβούλευση ολοκληρώθηκε μεν τον Σεπτέμβριο του ίδιου έτους, 

όμως εκκρεμούν ακόμη τόσο η γνωμοδότηση του περιφερειακού συμβουλίου της 

Αττικής, όσο και η απόφαση έγκρισης των περιβαλλοντικών όρων από την 

αρμόδια διεύθυνση του ΥΠΕΝ. 

Πρόκειται για ένα ταλαιπωρημένο έργο προϋπολογισμού 400 – 450 εκατ. ευρώ. Ο 

διαγωνισμός άρχισε το 2012 και έχει συναντήσει από τότε πολλά εμπόδια και 

αντιδράσεις με συνέπεια να παραμένει μέχρι σήμερα στα σχέδια. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σε ποια φάση βρίσκεται αυτή την στιγμή το εν λόγω έργο; 

2. Υπάρχει πρόθεση από τους εμπλεκόμενους φορείς να επιταχυνθεί η υλοποίηση 

του;  

3. Ποια είναι τα εμπόδια και για ποιον λόγο αντιδρούν οι κάτοικοι; 
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Γεώργιος Μανούσος 
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